

Generalforsamling petanque 1. marts 2018

Valg af dirigent og stemmetællere: Lena Christensen blev foreslået som dirigent og takkede for valget. Lena konstaterede at der var 21 stemme-berettigede rundt om bordet. Lena påpeger at der skal være ro under generalforsamlingen og ingen taler i munden på hinanden

Formandens beretning: Poul Erik (PE) fremlagde formandens beretning – jokede med at have lavet 40 kopier af formandens beretning fra sidste år. PE fortalte lidt om maling af træværk, fliselægning, grillparty, klubmesterskabet i august, besøg af Nykøbing. PE fortalte også at han havde haft fat i Karlslunde vedr. evt. sponsering af petanque-kugler, nej desværre – de har også Hedebo. Viby har ikke deltaget i vores venskabsturnering. Vi har haft flere festlige arrangementer i årets løb bl.a. julefrokosten med mad fra Kok med kul på – dejlig mad og sponseret vin/øl fra medlemmerne. PE takkede Jonna, Knud og Kurt for deres store arbejde (jeg tænker PE glemte Johnny og undertegnede). Formandens beretning blev enstemmigt godkendt.

Regnskab v. kasserer Jonna Svendsen: Jonna berettede om det fremsendte regnskab, som hun først lige havde modtaget retur fra Dunja. Vi har fået lidt større udgifter – vi skal aflevere kr. 55 pr. person nu. Udgifter til arrangementer – vi har brugt en hel del mere – lav egenbetaling. Der har været lidt refusion til nogen medlemmer der havde indbetalt kontingent mere end én gang. Vi har haft et lille driftsunderskud. Bestyrelsen nåede ikke at spise i 2017 – så denne post fremgår ikke af regnskabet. Regnskabet er revideret af Dunja og godkendt.

Budget og fastsættelse af kontingent 2018: Jonna fremlagde det kommende budget. Kontingent uændret kr. 300 pr. person. Budget godkendt.

Valg af bestyrelse: På valg er Poul Erik – Kurt – Knud og Kirsten, som alle er villige til genvalg. Alle modtog genvalg.

Valg af suppleant: Johnny er villig til genvalg og det modtog han.

Forslag fra bestyrelsen: Vi er i gang med at undersøge om vi kan få etableret et toilet i hjørnet ved tennis og petanque. PE har skrevet til teknisk forvaltning. Håber vi kan få tennis og fodbold med på den. Forslag om kugletank hvis kloak bliver for dyrt. (1. prioritet)

Forslag fra medlemmer - vi afventer teknisk forvaltning. Knud og Kurt (2. prioritet) faldgrus på banerne – Knud har undersøgt at det vil komme til at koste kr. 7.800 for 10 m³ til grus – som vi håber teknisk forvaltning vil bidrage med – og selv udlægge dette. Det skulle være nemmere at rive op. Nogen spørger bliver man dygtigere af at spille på det – dør boldene – ja måske.

Eventuelt: PE fortæller at han har fået tilsendt en invitation fra DGI den 21.2 – men tilmeldingsfrist 22.2 vedr. en turnering.

Jonna spørger om vi skal give stifteren af Ejby petanque (Thorwald) skal have en gave – han fylder 90 år i marts – enighed derom – Jonna køber og afleverer.

Lena siger – ”brug os medlemmer til at komme og hjælpe til – men man skal vide hvornår man skal komme til hjælp.

Johnny forestår arbejdsdag – som vi har haft før. Bestyrelsen må gerne komme med en dato/opslag om dette.

Lis spørger om kommende arrangementer – Jonna siger at vi først kan give datoer i maj måned – men Lis fik dato om klubbesterskab mm. Jonna siger at aktivitetsplanen bliver sendt ud pr. mail – tænkte at den allerede var sendt ud. **(ref. Kirsten W.)**